
 

Když vystupovat - tak pořádně!

2012-06-09 18:07 od JenimírII [2 komentář(ů)]

 

Představte si, že se relativně dlouho nic neděje. A pak se začnou dít věci a vy málem umřete... V pátek 8.

června se jich dělo zatraceně hodně. Nejprve to začalo plánovaným vystoupením na Běhu naděje v ZR.

Jo, vystoupení to bylo relativně povedené, podlaha byla kartonová a hudba byla reprodukovaná. Avšak

sotva jsem odtancovali, tak se ukázalo, že na Běhu naděje zatím nekončíme. Jelikož děvčata z

BodyRockerz, které měla vystupovat po nás, jsou banda nekompeteního hnoja (:-D) a dorazilo jich

celkově asi 5 (údajně, já osobně viděl jen 3:-D), tak nevystupovala. S pořadateli však byla domluvena

vystoupení dvě, a tak musela proběhnout dvě. A kdo jiný by měl vystupovat, nežli my, že? Po prvním

asi 13 minutovém vystoupení jsme museli po krátké přestávce dát ještě jedno. Nastal však problém s

tím, na jakou hudbu budeme vystupovat, jelikož s tímtok nikdo nepočítal... Z tohoto problému nás

dostala kapela 3Mimo (bylo jich sice pět a mimo teda rozhodně nebyli, jak se později ukázalo), která zde

hrála...

Jenimír II. se stavil za bubeníkem a říká mu: "Myslíte, že byste nám na druhý vystoupko mohli zahrát

nějakej groove podobnej tomu, co ste hráli před chvílí?"

"No a jaký tempo?" ptá se bubeník.

"To nevím, ale něco asi jako  du-ts-tyky-dudu-ts-du-ts-tyky-dudu-ts" říkám mu.

"Jo jasný to půjde," odvětí on. Potom se k mluvící dvojhici přišli podívat klávesák, kytarista a basák.

"Co máme hrát?" ptají se.

"Funky v edur," říká jim bubeník. (:-DDD)

A šlo se vystupovat. Popravdě, nic takovýho jsem nežral:-D Hráli naprosto suprově... I přesto jak moc

jsem byli mrtví, tak druhý vystoupení stálo za to, živá hudba tomu dodala šťávu. Na tohle si budu

zatraceně dlouho pamatovat.  A proto až někde uvidíte plakát se skupinou 3Mimo, tak se tam stavte,

hrajou dobře;-) Kdo všechno vytupoval? První vystoupko jeli Kubass, Jenimír II., mladíci Skill, Cupy,

Radek a Aneta. Druhé už však byli schopní dát jen Kubass, Jenimír II., Skill a Cupy.

Avšak pozor, ještě nekončíme! Po této náloži vydané energie se všal čtveřice odvážlivců vydala na pouť

předalekou do městečka Přibyslav, kde přislíbila účast na Tanečním večeru. Naštěsti jsme zde

vystupovali až jako poslední, tak jsem stihli se dostatečně zotavit. Respektive spíše ztuhnout.

Vystupovali jsme v divadle a vystoupení v divadle bývají vždy skvělá (tedy alespoň pro nás:-D).

Vyjímkou nebylo ani toto. Nezbývá mmi než doufat, že jsme se líbili natolik, že se budmem moci vetřít

příští rok zase:-D

A co nás čeká dál? No, nic naplánovaného zatím není. Dlouho se nic doít asi nebude. No to potěš

koště:-D

 



 

Přidat komentář

 

Komentář od celly | 2012-07-05

 

Hodně pekně Jenimír II. ;)

Aneb jediný hodný klučina co to tady udržuje trochu při  životě

 

 

Komentář od Jenimír II. | 2012-09-15

 

Héééj, to sem si ani nevšiml, že to někdo komentuje a čte:-D

 

 

 


